

《单词百科:mountaineering是什么意思?mountaineering怎么发音?mountaineering的解释和用法》

英语单词mountaineering是什么意思?mountaineering怎么读?mountaineering怎么发音?简答网为您整理了mountaineering的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



mountaineering怎么读

mountaineering的读音:[, maʊntə 'ni:əriŋ]

mountaineering的意思

1、n.登山, 爬山, 登山运动;

mountaineering的近义词

1、Alpinism n.登山;

- 2、climbing n. 攀登;
- 3、hiking n. 徒步旅行;
- 4、mountain climbing 爬山;
- 5、rock climbing 岩石作业;

mountaineering的双语例句

- 1、He told us stories of how he had battled the elements on his mountaineering trips.

他给我们讲述他登山时是怎样顶住坏天气的.

- 2、Put on your mountaineering clothes . We are ready to go any minute!

穿好登山服,我们随时准备出发!

- 3、Mountaineering in a blizzard needs a lot of grit.

在暴风雪中登山需要极大的勇气和毅力.

- 4、He likes mountaineering, which is quite a fashionable exercise.

他喜欢登山, 那是一项很时髦的运动.

- 5、From about 1880 to 1903 was truly the golden age of mountaineering.

从大约1880年到1903年,确实是登山运动的黄金时期.

- 6、FUNCTION : Available For grinding of kitchen knife, scissors, flower scissors, tree scissors and cutters of mountaineering.

功能: 可研磨水果刀、香蕉刀、剪刀、花剪、树剪、登山刀类.

- 7、Well , any way I think mountaineering is very conducive to exercising courage and stamina.

不管怎么说,登山对于锻炼勇气与耐力很有帮助.

- 8、Sports like Mountaineering are too vigorous for old people.

登山之类的运动对老年人来说太费力.

9、Mountaineering is attractive especially to young people because it is accompanied with hardship and adventure.

登山很吸引人,特别是对年轻人来说,因为它伴随着艰难险阻.

10、Appa, 46, is one of the most respected climbers in the mountaineering community.

今年46岁,是登山界中最受尊敬的登山者之一.

11、A woman comrade headed up the mountaineering expedition.

一位女同志率领着这支登山队.

12、I'm afraid mountaineering leaves me cold.

恐怕我对爬山没有兴趣.

13、She patiently persuaded her brother to give up mountaineering, because he didn't do enough preparation work.

由于准备工作不充分,她婉劝哥哥放弃登山.

14、I did not find any backpacking stove or mountaineering equipment either.

我没有找到便携炉具和登山设备.

15、When people hear the term mountaineering, they may think of actually refers to indoor rock climbing.

当一般人听到攀岩比赛时,往往会联想到跑步或游泳等竞速型态的运动比赛.

16、Who has polluted the pure spring of mountaineering?

是谁污染了登山的精神?

17、to go mountaineering

去爬山

18、Mountaineering is very popular among young people.

爬山很受年轻人的欢迎.

以上是简答网为您整理的mountaineering怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于mountaineering的用法、mountaineering的释义、mountaineering的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mountaineering>

